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Vorbasse Skole Skolebestyrelsesmøde Møde 

6 
Ugedag: Mandag Dato: 17.4.2023 Fra 19.00 Til 21.30 

Mødested: Personalerummet 

Deltagere: Charlotte Fyhn Milland, Frederik Lynge Vognsen, Linda Askjær Madsen, Michelle Holm 

Lorentsen, Susanne Østbjerg Kargo, Søren Skøtt, Tanja Bønlykke Staun, Annemette Hansen, Gitte Poder, 

elevrepræsentanter og Torben Precht Jensen 

Evt. andre deltagere: 

Evt. fraværende: Tanja Bønlykke Staun, elevrådsrepræsentanter 

Referent: Torben Precht Jensen 

De grå felter er mødereferat. 

Dagsorden: 
 

Indgået post:  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 Godkendt 

2. Valg af formand 

Da formanden for skolebestyrelsen er udtrådt, som følge af, at hun ikke længere har børn på 

skolen, skal der vælges ny formand.  

Til beslutning 

 Søren Skøtt er valgt som formand 

Charlotte Fyhn Milland er valgt som næstformand 

3. Nyt fra formand/næstformand 

Til orientering 

 -  

4.  Nyt fra elevrådet 

Til orientering 

 Elevrådsrepræsentanter deltog ikke i bestyrelsesmøde. Afbud pga. andre aktiviteter. 

Skoleleder orienterede om indholdet i det seneste møde afholdt i elevrådet.  

Repræsentanter i Ungerådet har orienteret om Ungekongres, som afholdes for 

elevrådsrepræsentanter i 7. – 9. klasse i maj måned. 

Elevrådet har ellers fortrinsvis brugt tid på at forberede skolefesten. 

Skolebestyrelsen har følgende input til elevrådet vedrørende skolefesten: Det var meget positivt at 

så mange klasser havde arrangeret fællesspisning i forbindelse med festen. Hvis der skal ændres 

noget kunne der være en elevforestilling ved skolefesten i stedet for underholdning udefra? Kunne 

der laves diskotek to steder, så der var noget for de små og noget for de store? 

5. Nyt fra skolen 

Til orientering 

 - Der er orienteret om status ifm. forsknings- og uddannelsesforløb med Louise Klinge. Der 

er gennemført workshops og teamsparringer med afdelingsteam. Forskningsaktiviteter 

foregår sideløbende hermed. 

- Skoleleder orienterer om, at der er en del gæster på skolen, som ønsker at høre om PL og 

PBL. Det involverer ofte elever, som viser rundt og giver oplæg.  

- Planlægning af kommende skoleår i gang. Der bliver i kommende skoleår en klasse mindre 

end i år.  

6.  Den nationale trivselsmåling 

Der er gennemført trivselsmåling i perioden 20. januar – 20. marts. Skoleleder orienterer om 

resultaterne. Skolebestyrelsen kan bruge trivselsmålingen (og undervisningsmiljøvurderingen) i sit 

tilsyn med skolens arbejde i forhold til værdiregelsæt, antimobbestrategi og ordensregler samt til 

bestyrelsens fastsættelse af principper for skolens virksomhed. 
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Til orientering og drøftelse 

 Skoleleder orienterer om, hvordan resultaterne af trivselsmålingen anvendes. Resultaterne 

behandles i elevrådet, i klasseteam og i klasserne. Forældre orienteres om resultater og evt. 

handleplaner på forældremmøder. 

Resultaterne af trivselsmåling giver ikke anledning til bemærkninger fra skolebestyrelsens side.   

7.  Principper for skole-hjem samarbejde 

Det er besluttet at principperne for skole-hjem samarbejdet skal revideres.  

Med afsæt i gældende principper tages en indledende drøftelse i bestyrelsen mhp. på at få input fra 

forældrerepræsentanter forud for inddragelse af lærerpersonale.  

Elev-styrede samtaler er et nyt element, som skal indarbejdes i principperne.  

Det aftales, hvem der til kommende møde udarbejder udkast til reviderede principper.  

Gældende principper kan ses her: Principper for skole-hjem samtaler.pdf (aula.dk) 

Til drøftelse 

 Der har været en indledende drøftelse af principper for skole-hjem samarbejdet. Særligt 

elevstyrede samtaler blev drøftet. 

Der er afprøvet forskellige modeller og det er drøftet, hvad der fungerer bedst. Fra et 

forældreperspektiv hælder bestyrelsen mest til individuelle samtaler. Mener at det er godt at 

lærerne hører samtalen mellem børn og forældre. Tidsforbrug kan spille ind, fordi der nu er 

samtaler to gange om året. 

Bestyrelsen opfordrer til at der bruges forberedelsesark op til ordinær skolehjem samtale i alle 

klasser. 

Principper for skole-hjem samarbejde vil blive drøftet med det pædagogisk personale. Ledelsen 

laver herefter udkast til nye principper. Tages op på kommende bestyrelsesmøde.  

8. Årsberetning 

Der skal udarbejdes årsberetning. Drøftelse af indhold mv. 

Til orientering og drøftelse 

 Årsberetningen og forslag til indhold og form er drøftet. 

Søren udkast til årsberetning. Tages op på kommende bestyrelsesmøde. 

9. Årsoversigt  

Drøftelse af indholdspunkter på kommende bestyrelsesmøde. 

Bilag 13 Årsoversigt – møder 20222023 

Til drøftelse og beslutning 

 Følgende er foreslået: 

- Digital dannelse. Sættes på som et tema til kommende møde 

- Ordensregler og normer for god adfærd 

10. Evt. 

 - Spørgsmål vedrørende omlægning af busrute 383 drøftet. 

  

 

https://vorbasseskole.aula.dk/sites/vorbasseskole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Principper%20for%20skole-hjem%20samtaler.pdf

